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BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR EL AYUNTAMIENTO PLENO EL DÍA 30
DE ABRIL DE 2009..

1
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 30 d'abril de 2009 Hora: 20.15

Lloc: saló de sessions de la casa consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada,
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera
Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació.

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DELS ESBORRANYS DE LES
SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 26 DE MARÇ
I 4 D'ABRIL 2009.
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De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la
Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les sessions
celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 26 de març i 4 d'abril 2009, que ha sigut
remesa als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article
80.2 de l'esmentat text legal.

Se sotmet al Ple l'aprovació de les actes que s’aproven per unanimitat dels
membres assistents.

2. ADJUDICACIÓ DEFINITIVA DEL CONTRACTE PER A L'EXECUCIÓ DE
LES OBRES DE CONSTRUCCIÓ D'UN CENTRE DE DIA PER A MAJORS A
SECOPSA CONSTRUCCIONS, SA.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social, favorable a l'adjudicació definitiva del contracte per a l'execució de
les obres de construcció d'un centre de dia per a majors, a SECOPSA
CONSTRUCCIONS, S.A.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu d'EUPV, i diu que l'empresa
SECOPSA és la que ha obtingut major puntuació basant-se en els plecs de
condicions que es van presentar sobre l'oferta de construcció d'un centre de dia. És
un tema, afirma, que ja ha passat per Comissió i Ple, i vol recordar que és una
proposta que estava en el marc dels plans del govern central, és a dir, la generació
d'ocupació. Afirma que este projecte, quan es finalitze en la seua totalitat, ha d'haver
completat la creació de noranta ocupacions i haver-hi empleat, dins dels contractats
per l'empresa, altres noranta-cinc.

Prosseguix dient que, d'acord amb els informes d'Intervenció, es complixen els
requisits, que s'ha entregat tota la documentació requerida, i es carregarà a la partida
pressupostària 466.622.

Manifesta que, encara que no s'està en el procés de discussió del projecte, en
ell EUPV ha mantingut un tema de litigi amb l'equip de govern consistent en la
legalitat o no d'elaborar este projecte a partir de la seua antiga estructura, i insistix en
el fet que eixe certificat de legalitat no està en el seu poder i és un punt de referència
per a la seua organització.

Un altre tema, diu, és la gestió del Centre, que serà privada i, diu, si l'equip de
govern acceptara una gestió pública, canviaria possiblement el vot.

D'altra banda, diu, es prioritza el Centre de dia en compte d'altres inversions
com la Residència i escoles infantils.

Afig que no té res a objectar en relació amb la valoració tècnica de la
proposta, que considera adequada i objectiva, però hi ha coses a dir quant a les
valoracions polítiques, perquè el seu grup considera que en una Mislata del benestar
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social no hauria de centralitzar-se tot en la zona del parc de la Canaleta, creant una
Mislata de dos velocitats.

Considera que el Centre de dia seria necessari en altres moments però ara les
prioritats han de ser les inversions socials i les polítiques actives d'ocupació.

Repetix que el seu grup haguera desitjat intervindre, tant en els plans del
govern central com autonòmic,  i proposar les prioritats que consideren fonamentals
per a eixa ciutat. Per això, diu, l'equip de govern ha d'assumir tota la responsabilitat
d'esta manera d'invertir els diners de tots els ciutadans, considerant que en un
moment de crisi haguera sigut important que els grups polítics arribaren a un acord
en quines eren les inversions prioritàries per a la ciutadania.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que este és l'últim tràmit del
projecte del Centre de dia i resumix allò que s'ha exposat en anteriors plens, en el
sentit que el seu grup desitja una gestió pública del mateix; que no és el projecte que
havia d'haver sigut, de 3.500 m2 per a ajudar persones amb grans dificultats; que no
havia de primar-se una cafeteria en compte d'augmentar els servicis del Centre; i que
gràcies a l'esforç inversor del Govern d'Espanya, Mislata comptarà amb una
infraestructura d'estes característiques, perquè sense ella haguera sigut molt difícil,
atés que l'equip de govern ho podria haver fet pels seus mitjans si hagueren optat
per esta construcció en compte de per un nou Ajuntament. Per tot això, diu, el seu
grup haguera preferit una altra forma de fer les coses i que s'haguera tingut en
compte quelcom que porta la societat de Mislata sol·licitant des de fa molt de temps,
la Residència de la Tercera edat, perquè és un projecte bàsic per a la ciutat i té com
a objecte fer la vida més senzilla a les persones.

Hagueren desitjat, prosseguix, que s'haguera consultat els veïns, per mitjà
d'enquestes, per a saber què desitjaven realment els ciutadans. Afig que l'equip de
govern no considera ni l'oposició ni els veïns, com han demostrat amb moltes de les
seues actuacions.

Finalitza dient que, en definitiva, Mislata disposarà d'un Centre de dia, la qual
cosa serà positiu per a la ciutat, i el seu grup, encara que haguera preferit altres
obres com la Residència, li brinda tot el seu suport i el seu vot favorable, com sempre
el tindran en tot el que vaja en benefici dels ciutadans.

El Sr. García Aleixandre, portaveu del Grup popular diu que votaran a favor,
afegint que el discurs en este punt està reflectit en l'acta del Ple anterior.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que no s'ha contestat a la seua
pregunta sobre si l'equip de govern canviarà la consideració de la gestió del Centre.

Intervé el Sr. Fernández Bielsa i repetix que comptaran amb el vot favorable
del seu grup en este punt, atés que beneficia els ciutadans.
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Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i repetix que el discurs està arreplegat

en l'acta de l'anterior Ple perquè no s'ha modificat res, afegint que també en l'acta
està contestada la pregunta relativa a la gestió pública o privada.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per vint vots a favor (Grup Popular i
Grup Socialista) i un vot en contra (Grup Mixt (EUPV), va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient número 09-O-01, instruït per a l'adjudicació de les obres de
construcció d'un Centre de dia per a majors, a SECOPSA CONSTRUCCIONS, S.A.

Resultant que la mencionada entitat ha presentat tota la documentació
requerida en l'acord plenari de 23 d'abril de 2009, sobre adjudicació provisional del
contracte.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 27 d'abril del 2009.

S'acorda:

Primer. Elevar a definitiva l'adjudicació provisional acordada pel Ple de
l'Ajuntament en data 23 d'abril del 2009, del contracte relatiu a l'execució de les
obres de construcció d'un Centre de Dia per a Majors, incloses en l'àmbit d'aplicació
del Reial Decret 9/2008, de 28 de novembre, a favor de la mercantil Secopsa
Construcció SA (CIF A-46175410), per un import de 4.209.305,59 euros, més la
quantitat de 673.488,89 euros corresponents a l'IVA al tipus del 16%, la qual cosa
representa un total de 4.882.794 euros, sent el termini de garantia de tres anys i el
volum de mà d'obra a emprar en l'execució de les obres el següent: a) personal a
contractar: 90 (18.000 dies d'alta en la Seguretat Social); personal ja contractat: 95
(21.840 dies d'alta en la Seguretat Social).

Segon. Notifique's la present resolució al licitador proposat com a adjudicatari
definitiu i a la resta dels licitadors i que es procedisca a la seua publicació en el perfil
de contractant de l'Ajuntament de Mislata, disponible en la secció “informació” del
menú d'inici de la pàgina web de la corporació municipal (www.infomislata.com) i, a
més, en el Butlletí Oficial de la Província de València en un termini no superior a
quaranta-huit dies comptadors des de la data d'adjudicació del contracte, de
conformitat amb el que disposa l'article 138.2 de la LCSP.

Tercer. Traslladar de la present resolució la Intervenció de Fons i el  senyor
Juan Molina Martínez, arquitecte municipal d'este Ajuntament, perquè quede
constància del seu nomenament com a responsable del contracte, amb els efectes
de l'article 41 LCSP.

Quart. Requerir el licitador proposat com a adjudicatari definitiu perquè
procedisca a formalitzar el contracte de referència en document administratiu d'acord
amb el que disposa l'article 140 LCSP i clàusula XVIII del Plec del Clàusules
Administratives Particulars que ha regit la present contractació.
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Quint. De conformitat amb allò que disposa la clàusula XIX.5 del Plec de

Condicions administratives que regix la present contractació, l'adjudicatari haurà de
presentar en el Servici de Contractació i Patrimoni d'este Ajuntament de Mislata, en
el termini màxim de set dies naturals, comptador des de l'endemà a la notificació de
la present resolució, el Pla de Seguretat i Salut de l'obra, una vegada aprovat el citat
Pla es procedirà a formalitzar l'acta de comprovació de replantejament. La demora
en la subscripció de l'acta de comprovació del replantejament per causa imputable al
contractista donarà lloc a la resolució del contracte.

Sisé. De conformitat amb la Resolució de 9 de desembre del 2008 del
secretari d'Estat de Cooperació Territorial, part dispositiva quinta “adjudicació de les
obres”, apartat 3, remetre al Ministeri d'Administracions Públiques la documentació
assenyalada.

Sèptim. Dins dels tres mesos següents a la formalització del contracte per a
l'exercici de la funció fiscalitzadora, trasllade al Tribunal de Comptes d'una còpia
certificada del document en què s'haguera formalitzat aquell, acompanyada d'un
extracte de l'expedient de què deriva, en aplicació de l'article 29.1 LCSP.

Octau. Contra el present acord, que posa fi a la via administrativa, podrà
interposar-se potestativament recurs de reposició davant del Ple de l'Ajuntament,  en
el termini d'un mes comptador des l'endemà a la seua notificació.

La desestimació presumpta del recurs de reposició es produirà pel
transcurs d'un mes des de la seua interposició, i contra ella podrà imposar-se,
en el termini de sis mesos comptadors des de l'endemà a aquell en què es
produïsca l'acte presumpte, recurs contenciós administratiu davant del Jutjat
del Contenciós–Administratiu de València.

El recurs contenciós administratiu podrà també interposar-se
directament davant del Jutjat citat, sense necessitat de recurs de reposició
previ i sempre que no s'haja interposat este, en el termini de dos mesos
comptadors des de l'endemà a la notificació d'este acord.

3. RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L'ALCALDIA 908/09 SOBRE
APROVACIÓ DEL PROJECTE TALLER D'OCUPACIÓ ANOMENAT “MISLATA
PRÒXIMA”.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control
d'Interior i Benestar Social, favorable a la ratificació del Decret d'Alcaldia 908/09
sobre aprovació del projecte Taller d'Ocupació 2009 anomenat “Mislata Pròxima”.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que el seu vot serà favorable
encara que vol fer alguna excepció, com que troba a faltar un major aclariment de
les dades econòmiques, atés que en l'informe d'Intervenció es diu que el cost total
del projecte és de 672.947,70€ i en el decret 908/09 i dictamen es parla de
644.947,70€, per la qual cosa hi ha una diferència de 28.000€. Afig que esta
discrepància, una vegada consultat tot l'expedient, sorgix de la partida del
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pressupost d'ingressos, en la partida  7.2 on diu que l'entitat promotora posarà
28.000 euros,  i si s'haguera especificat esta dada es facilitaria la labor de l'oposició.

Prosseguix dient que el taller d'ocupació és oportú en estos moments de crisi,
atés que un dels objectius primordials és la generació d'ocupació i activar les
economies domèstiques que estan tenint dificultats davant d'esta crisi, que no han
creat els treballadors sinó els capitalistes, i qualsevol mesura o inversió ha de tendir
a millorar i salvar la situació dels treballadors.

Afig que esta crisi posa en dubte el model social que es té i resulta
preocupant quan ja es parla del tema de les pensions i de la Seguretat Social,
sorgint contradiccions entre el mateix Govern i alguns intel·lectuals econòmics
anomenats pel dit Govern.

Per això, diu, són bones iniciatives com la que es debat, en què es donarà
formació a trenta persones, en un procés de 960 hores i en una àrea com la
dependència que preocupa especialment EUPV. Explica que la mitat del pressupost
va dirigit a l'atenció sociosanitària de persones dependents i l'altra mitat a una altra
labor important com els servicis d'atenció i consergeria de les mateixes
administracions.  Són activitats, afig, que permet que persones sense o amb poca
titulació puguen accedir a millorar la seua formació, així com a un sou mentre dura
el projecte.

El projecte que es presenta del que, diu, s'ha donat una detallada informació,
parla de la realitat socioeconòmica de Mislata.

A continuació, pregunta com es triarà el personal que impartisca la formació,
atés que ja no hi ha bossa d'ocupació local i s'ha passat íntegrament al servici del
SERVEF. Igualment, tenint en compte el nombre elevat de persones en
desocupació que no cobren cap tipus de subsidi, pregunta com es controlaran les
persones que poden accedir a este curs de formació i  qui integrarà el tribunal que
prenga eixa decisió, perquè si es tracta d'una Comissió mixta li agradaria que
estiguera present no sols l'equip de govern sinó també l'oposició.

Pren la paraula la Sra. Moreno Castillo i diu que el seu grup està d'acord amb
este curs, més tenint en compte que repercutirà en persones de Mislata. Entén,
prosseguix, que en la forma de seleccionar els alumnes intervindrà Servicis Socials.
Finalitza dient que este projecte depén d'una subvenció i manifesta el seu desig que
arribe a bon terme.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que es tracta d'una sol·licitud
que comporta el compliment d'una sèrie de requisits, sent un d'ells la ratificació del
compromís pressupostari per part del Ple. En l'informe d'Intervenció, afig,  es fa
referència a la partida que es faria càrrec si es percep la subvenció de Conselleria,
que ascendix a l'import de 644.000€, la diferència l'hauria d'aportar l'entitat
sol·licitant, que és l'Ajuntament.
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Prosseguix dient que es tracta d'un projecte bonic que li agradaria que

isquera avant ja que en el passat any no va poder ser, perquè com s'ha dit
anteriorment es travessa una època difícil i hi ha molts municipis interessats pel que
és necessari repartir.

Continua dient que és un projecte que intenta donar treball i formació a trenta
persones. Respecte de les preguntes formulades pel Sr. García de la Mota contesta
que la selecció del professorat es fa per mitjà d'una Comissió Mixta, amb la
participació dels tècnics de l'ADL i del SERVEF,  i seran ells els que decidisquen  a
través de criteris objectius qui formarà part del professorat que impartirà la formació
a estos trenta alumnes-treballadors.

Respecte de la  selecció dels sol·licitants diu que tots aquells que s'inscriguen
i complisquen el perfil per a poder ser beneficiaris d'esta Orde quedaran inscrits,
realitzant-se la selecció d'acord amb criteris socials, ja que es tracta d'un projecte
dirigit a les persones amb baix nivell de formació i més necessitades.

El Sr. García de la Mota diu que en la Comissió Mixta hauria d'estar el tècnic
representant de Servicis Socials i no sols de l'ADL, atés que cal veure expedients
d'este Departament.

Prosseguix dient que l'anterior projecte no va eixir bé i  la inserció laboral que
es pretén és aconseguir l'objectiu del 73%, però de les 22 persones que poden ser
contractades, 10 ho seran en règim d'autònoms, per la qual cosa caldrà esperar a
veure si este sistema qualla.

Finalitza dient que la voluntat i la finalitat del projecte són bones i, en tot cas,
caldrà vore els resultats per a poder fer la valoració definitiva.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que en la seua intervenció
la Sra. Rodrigo Carreras ha plantejat que hi ha molts municipis interessats en estos
cursos i entén que cal fer un treball polític per a intentar aconseguir que es donen a
Mislata, ja que estan per a defendre els interessos dels seus veïns. Espera, diu, que
no siga el Sr. alcalde qui faça estes gestions ja que, afirma, no demana res per als
veïns de Mislata.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que l'any passat es van fer
moltes gestions, tant per l'alcalde com per ella mateixa, reunint-se amb
responsables d'estos cursos i van rebre moltes explicacions. Afig que en la
Comissió va eixir este tema i es va informar de com es farà el repartiment i que
quatre d'eixos cursos es van donar a l'ètnia gitana.

Finalitza dient que intentaran  que s'aprove i isca avant este projecte, parlant
amb directors generals, secretaris, conselleres, etc. Perquè Mislata està
necessitada i es compta amb una taxa d'ocupació molt alta, a nivell d'Estat,
Comunitat i poble, i per això és necessari treballar i recolzar tots per a aconseguir-
ho.
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Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres

assistents va acordar ratificar el decret següent:

DECRET núm. 00908/2009 sobre aprovació Projecte Taller d'Ocupació
2009.

Sol·licitada subvenció a  la Conselleria d'Economia, Hisenda i Ocupació, en
data 26 de febrer de l'actual, per a la realització del Taller d'Ocupació anomenat
“Mislata Pròxima”.

D'acord amb el que disposa l'Orde de 30 de desembre del 2008 de la
mencionada Conselleria, per la qual es regulen i convoquen els programes d'Escoles
Taller, Casas d'Oficis, Tallers d'Ocupació i Unitats de Promoció i Desenvolupament,
durant l'exercici 2009.

I de conformitat amb el que disposa l'article 21 de la Llei 7/85, de 2 d'abril, de
Bases del Règim Local.

Decret

PRIMER. Aprovar el Projecte corresponent al Taller d'Ocupació anomenat
“MISLATA PRÒXIMA”, expedient FOTAE/2009/109/46, el cost total del qual ascendix
a 644.947,70 euros.

SEGON. Acceptar expressament els compromisos derivats de la referida Orde
de 30 de desembre del 2008, reguladora d'estes ajudes durant el present exercici,
respecte del finançament d'aquella part del cost del projecte no subvencionada pel
SERVEF.

TERCER. Traslladar certificació d'este Decret a la Direcció General del
SERVEF, de la Conselleria d'Economia, Hisenda i Ocupació, als efectes pertinents.

QUART. Sotmetre el present Decret a la ratificació del Ple de l'Ajuntament, en
la pròxima sessió ordinària a celebrar el dia 30 d'abril del 2009.

4. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE UTILITZACIÓ DE PRODUCTES
PIROTÈCNICS.

A proposta del grup Popular, l'assumpte queda sobre la Mesa.

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern.

5. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 26 DE FEBRER.

En compliment amb allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte
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de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò
que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per
la Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 26 de febrer de
2009.

6. PRECS I PREGUNTES.

− El Sr. Garcia de la Mota diu que davant de les declaracions efectuades en
premsa pel Sr. alcalde, en relació amb els aparcaments subterranis, que
suposen un tracte impresentable per als partits de l'oposició i un
menyspreu informatiu al portaveu d'EUPV, ha preguntat al tècnic de
Contractació si hi ha algun informe per escrit que avalara les paraules del
Sr. alcalde i del portaveu del grup popular, i este ha respost que no hi ha
cap informe. Davant de la resposta del cap de Contractació, considera
que el Sr. alcalde es comporta d'una forma irresponsable políticament, i
que les seues declaracions als mitjans són una fugida cap avant i espera
que tal actitud tinga el seu reflex en la confiança que la ciutadania
deposita en les urnes.

La pregunta és: Sr. alcalde, té vosté algun informe econòmic per escrit
que avale les seues declaracions en premsa i que centre els límits de les
seues converses amb LUBASA?

El Sr. alcalde respon que desconeix les declaracions a què està fent
referència.

− Pren la paraula la Sra. Luján Martínez i diu que el Sr. alcalde fa poques
dates va dir en premsa, i ahir va repetir als representants de l'associació
Músic Ibars, que estava tractant d'arribar a un acord amb LUBASA per a
rescindir el contracte de mutu acord. La pregunta és per què no va posar
també eixe interés al juny o juliol, abans que s'anaren de vacacions, i
s'hauria evitat este calvari fa dotze mesos?

El Sr. alcalde contesta que s'han sol·licitat els informes tots els mesos a
una empresa que va manifestant quin és el procediment de l'obra  i l'estat
de l'execució, i la dita empresa, fins a l'informe núm. 54, no diu que és
molt difícil acabar l'obra, per la qual cosa fins a eixe moment no pot
l'Ajuntament mantindre reunions amb LUBASA per a intentar arribar a un
acord, ja que l'empresa ja havia manifestat la seua voluntat de rescindir el
contracte, i feia que els veïns es veren perjudicats.

Afig que els servicis jurídics el van assessorar en el sentit que l'empresa
LUBASA manifestara per escrit que renunciava a l'obra i això l'empresa
encara no ho ha fet, encara que davant de l'informe que es té
d'INDECAS, ja s'ha enviat un escrit dient-li que té un termini de deu dies
per a manifestar si vol continuar l'obra, explicant-ho en un pla d'execució
que hauria de complir els terminis pels quals se li va adjudicar eixa obra,
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o renunciar-ne taxativament, ja que en l'escrit també es diu que de no
contestar esta Administració entendria que renuncia.

− El Sr.  Catalá Martínez diu que este tema li provoca desconcert ja que el
primer posicionament que va tindre l'Ajuntament sobre el tema, era que
sense esperar que vencera el contracte, els servicis tècnics d'este
Ajuntament tindrien tota la documentació preparada per a poder actuar.
Posteriorment, farà qüestió de mes o mes i mig, es va explicar en
comissió d'Urbanisme que ja no era vàlida i que els servicis tècnics deien
que calia ser prudents i esperar el venciment del contracte al novembre. I
ara, segons la resposta que ha donat als veïns, es torna al posicionament
anterior, és a dir, que no serà necessari esperar a novembre, sinó que
l'Ajuntament té la intenció d'actuar amb immediatesa. La pregunta és
quina és la raó perquè s'hagen perdut, almenys, dos mesos?

El Sr. alcalde respon que no va estar present en eixa comissió
d'urbanisme. Afirma que la posició de l'Ajuntament i de l'Alcaldia sempre
ha sigut la mateixa i molt clara, i ha sigut intentar com més prompte millor
concloure este tema. De fet, diu, en la primera ocasió es parlava que el
termini de venciment del contracte era el 22 de novembre i que farien tots
els esforços per a avançar eixos terminis i a la vista està que s'està
treballant en això.

− La Sra. Moreno Castillo  diu que la seua pregunta és conseqüència de la
preocupació del seu grup per l'estat dels col·legis públics de Mislata, i per
una educació pública i de qualitat. Per això han preguntat per algunes
queixes provinents dels col·legis, AMPAS, etc., l'existència del qual ha
sigut negada pel Sr. alcalde o ha dit que era desconeixedor d’elles.

Per una reclamació de l'AMPA de Col·legi el Cid, afirma, el Sr. alcalde i la
Direcció del centre van rebre una carta de la Conselleria remetent-los a la
Llei Orgànica 2/2002, d'Educació, en què diu “la conservació, el
manteniment i la vigilància  dels edificis destinats a centres públics
d'educació infantil, d'educació primària o d'educació especial,
correspondrà al municipi respectiu.”

Afirma la Sra. Moreno Castillo que quan el seu grup ha presentat en este
sentit alguna pregunta, sempre han rebut la resposta que els col·legis
depenen de Conselleria.

Prosseguix dient que el Col·legi El Cid té dos banys en el pati i només
funciona u, estant en males condicions com mostren les fotografies que
consten en el seu poder i li farà arribar.

Pregunta quan es comprometrà en ferm a reparar i mantindre en bon
estat les condicions dels servicis públics.



                  Secretaría                                            11
El Sr. alcalde contesta que pot comprometre's públicament, com va fer
davant dels directors dels col·legis, la regidora d'Educació i el tècnic
d'Educació, davant d'eixes peticions que van ser observades
personalment i que van ser valorades pels tècnics municipals. Afig que
esta informació ha sigut entregada al seu company de banc en el dia de
hui amb els pressupostos, i podrà observar que hi ha una partida
econòmica dotada amb més de cent milions de pessetes per a l'actuació
en eixos col·legis.

− El Sr. Fernández Bielsa diu que el 23 de desembre del 2008 es van
aprovar les obres del “Pla Zapatero”, i els projectes d'obres de
rehabilitació d'espai públic urbà del parc l’Almassil va ser adjudicat
definitivament per decret de 25 de març; el projecte d'obres d'adequació
dels sistemes de senyalització i extinció d'incendis en diversos edificis
públics municipals es va adjudicar definitivament per decret de 12 de
març; el projecte d'obres d'adaptació de semàfors per a persones
invidents, per decret de 25 de març; el projecte de regularització
d'ascensors municipals per a la seua adaptació a la normativa, per decret
de 23 de març. El Govern d'Espanya, afig, va pagar el 70% de tots estos
projectes el dia 1 de maig.

Prosseguix dient que la setmana passada es van aprovar una sèrie de
projectes del Pla especial de suport a la inversió productiva  en els
municipis de la Comunitat Valenciana i pregunta si els diners estaran ací
abans que acabe agost, és a dir, en quatre mesos.

El Sr. alcalde diu que l'obra l'adjudicarà la Conselleria i la pagarà la
mateixa Conselleria, per la qual cosa no remetrà diners a Mislata, el que
demana el Pla és que es diga quins projectes es volen dur a terme i
quines necessitats té. Per tant, finalitza, el que vindrà ací no són els
diners sinó l'obra.

− Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que la setmana passada
va estar en una reunió de pares del col·legi públic L'Almassil on es va
informar dels grans problemes que patix el dit col·legi, uns per defecte de
construcció, la qual cosa li correspon solucionar a Conselleria, altres pel
deficient manteniment del Centre per part de l'Ajuntament, i altres derivats
de la falta d'espai per a poder cursar les tres línies que actualment té el
centre. Des de fa diversos anys tant la direcció del centre com l'AMPA
estan tractant de solucionar els problemes, realitzant diverses visites a
distints estaments de la Conselleria d'Educació, i en l'última reunió a
l'AMPA i a la direcció del centre se'ls va plantejar que per a poder
solucionar tots els problemes dels col·legis es necessitava disposar d'uns
terrenys per a poder construir un nou col·legi, que era imprescindible per
a la població de Mislata, i per a això era necessari la cessió de terrenys
per part de l'Ajuntament. Pregunta si pot dir el Sr. alcalde la data en què
cedirà eixos terrenys a Conselleria per a la construcció d'eixe col·legi
imprescindible per a Mislata.
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El Sr. alcalde respon que se li cedirà en el moment que ho sol·liciten per
registre d'entrada.

A les nou hores i vint-i-cinc minuts, per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això
s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done
fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,


